
                                                             Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva Zbyňov konaného dňa 

04.09.2023 o 18,00 hod. v zasadačke obecného úradu 
                                                                                                                                                                                

 
 
 
Prítomní:   
Starosta obce :       -   Mgr. Marián Miškovský 
 
Poslanci:               -      Marián Miškovský ml. 
                              -      Roman Urík 
                              -      Ing. Michal Smuda 

-  Radoslav Kremeň 
 
 
 Ospravedlnení:    -      Mgr. Daniela Mačugová 
                              -      Ing. Daniel Adamovský 
 

 
   Kontrolór:           -     Alena Uríková  
 

Z celkového počtu 6 poslancov boli na rokovaní obecného zastupiteľstva prítomní            
4 poslanci. 
Prítomní poslanci  a obecné zastupiteľstvo bolo podľa § 12 ods. 2 zákona SNR č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení v platnom znení uznášaniaschopné. 
 

 
Rokovanie obecného zastupiteľstva bolo zvolané s nasledovným návrhom programu: 

 
1. Otvorenie 
2. Voľba overovateľov zápisnice  
3. Kontrola uznesenia  
4. Upráznenie mandátu poslanca 
5. Zloženie sľubu nového poslanca   
6. Správa audítora z auditu účtovnej závierky 2022 
7. Výročná správa za rok 2022 
8. Rozpočtové opatrenie č. 3  
9. Rôzne  
10. Diskusia   
11. Záver 

                                                                                                                                                   
Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Mgr. Marián 

Miškovský. 
 
 
bod č. 1   - Schválenie programu zasadnutia 

Starosta obce v úvode rokovania predniesol poslancom OZ návrh programu 
zasadnutia. Nakoľko nikto nemal návrhy na doplnenie programu, dal o predloženom návrhu 
programu hlasovať. Návrh bol prijatý počtom hlasov: 



 

za: 4 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav Kremeň 
  

    

 
 
bod č. 2  - Voľba overovateľov zápisnice 

Za overovateľov zápisnice starosta určil: Ing. Michala Smudu 
                                                                              Radoslava Kremeňa 
 
 
bod č. 3 – Kontrola uznesenia 

Žiadosť od vlastníkov pozemkov, ktoré sa nachádzajú na parcelách KNE č. 1011/2, 
KNC č. 530/3 a žiadajú zriadenie vecného bremena cez pozemky – celá žiadosť je prílohou 
zápisnice. OZ bolo oboznámené s touto žiadosťou. Stavebná komisia nesúhlasí so zriadením 
vecného bremena nakoľko by sa znehodnotil areál futbalového ihriska.  
 
 
bod č. 4 – Upráznenie mandátu poslanca 

Pani poslankyňa Veronika Moskálová sa dňa 23.08.2023 vzdala poslaneckého 
mandátu poslanca OZ, nakoľko od 01.09.2023 nastúpila do MŠ v obci Zbyňov ako kuchárka. 
Funkcia poslanca OZ je v zmysle § 11 ods. 2 zákona č. 369/1990 nezlučiteľná s funkciou 
zamestnanca obce v ktorej bol zvolený. Do funkcie poslanca nastúpil náhradník – kandidát 
Marek Závadský ktorý nasledoval ako prvý  v poradí.  

Následne starosta predložil návrh na uznesenie: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 
I. konštatuje, 

že Veronika Moskálová sa dňa 23.08.2023 písomne vzdala poslaneckého mandátu. 
II.  berie na vedomie  

uprázdnenie mandátu poslanca OZ v Zbyňove Veroniky Moskálovej. 
III.  vyhlasuje  

nastúpenie náhradníka Mareka Závadského za poslanca OZ v Zbyňove  
   
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 4 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav 
Kremeň, 
  

    

 
 
bod č. 5 - Zloženie sľubu nového poslanca   

Na rokovanie obecného zastupiteľstva bol pozvaný náhradník za poslanca, p. Marek 
Závadský. 



P. Marek Závadský zložil sľub poslanca obecného zastupiteľstva do rúk starostu obce, čo 
potvrdil svojím podpisom. Následne mu starosta obce odovzdal Osvedčenie o zvolení za 
poslanca OZ. P. Marek Závadský taktiež podpísal Čestné vyhlásenie o nezlučiteľnosti funkcií. 

Po zložení sľubu poslanca p. Marekom Závadským sa v rokovacej miestnosti nachádzalo 
5 poslancov. 

Následne starosta predniesol návrh na uznesenie: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 
I. konštatuje, 

1. že bolo odovzdané osvedčenie o zvolení za poslanca OZ p. Marekovi Závadskému  
2. že Marek Závadský zložil zákonom predpísaný sľub poslanca OZ 
3. že bolo podpísané Čestné prehlásenie o tom, že nevykonáva funkciu nezlučiteľnú 
s funkciou poslanca OZ v zmysle § 11 ods. 2 Zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 
zriadení v platnom znení. 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav 
Kremeň, Marek Závadský 
  

    

 
 
Vzhľadom k tomu, že p. Veronika Moskálová bola členka komisie na ochranu 

verejného záujmu, bolo potrebné ju z tejto komisie odvolať a menovať nového člena. Za 
nového člena bol navrhnutý p. Marek Závadský. Starosta teda predniesol návrh na uznesenie: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 

I. odvoláva 
Veroniku Moskálovú z členstva v komisii na ochranu verejného záujmu 

II.  volí 
Mareka Závadského za člena komisie na ochranu verejného záujmu 
 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav 
Kremeň, Marek Závadský 
  

    

 
 
bod č. 6 – Správa audítora z auditu účtovnej závierky 2022 

Obecnému zastupiteľstvu bola mailom poslaná správa nezávislého audítora z auditu 
účtovnej závierky za rok 2022. Odborné stanovisko nezávislého audítora obce za rok 2022 
vypracovala Ing. Mária Kasmanová. Toto odborné stanovisko tvorí súčasť zápisnice. 

Nakoľko sa do diskusie nikto neprihlásil, starosta predniesol návrh na uznesenie: 
 

Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 
I. berie na vedomie  

Správu audítora z auditu výročnej závierky 2022. 



 
 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav 
Kremeň, Marek Závadský 
  

    

  
bod č. 7 – Výročná správa za rok 2022 
 OZ bolo oboznámené s Výročnou  správou a je tiež súčasťou zápisnice. Nakoľko sa do 
diskusie nikto neprihlásil, starosta predniesol návrh na uznesenie: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 

I. berie na vedomie  
Výročnú správu za rok 2022. 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav 
Kremeň, Marek Závadský 
  

    

 
bod č. 8 – Rozpočtové opatrenie č. 3  

Pani Gavláková oboznámila OZ s rozpočtovým opatrením č. 3, ktoré bolo poslancom 
poslané na mail. OZ zobralo na vedomie nenávratný finančný príspevok z Ministerstva 
financíí vo výške 15 600 € a  6000 € z nadácie COOP Jednota na opravu lavičiek a dreveného 
sedenia na futbalovom ihrisku. Následne boli upravené aj výdavky.V kapitálových výdavkoch 
bol najväčší výdavok na zúpenie konvektomatu do ŠJ vo výške 8 026,42 €. Po krátkej diskusii 
starosta predniesol návrh na uznesenie: 

 
Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 
I. schvaľuje 

rozpočtové opatrenie o zmene rozpočtu oznámením č. 3/2023. 
 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0  zdržal sa: 0  

Roman Urík, Marián Miškovský ml., 
Ing. Michal Smuda, Radoslav 
Kremeň, Marek Závadský 
  

    

 
bod. č. 9 – Rôzne  

Starosta otvoril bod rôzne a vyzval poslancov, aby sa vyjadrili k zapožičaniu a            
k spoplatneniu obecných krojov. Vyjadril názor, že požičanie kroja na sv. omšu by mohlo byť 
zdarma. OZ vyjadrilo názor, aby zapožičanie krojov bolo spoplatnené vo výške 15 € nakoľko 
vznikajú pre obec náklady na ich pranie. 



Obecného zastupiteľstva sa zúčastnili p. Oľga Kudelová a p. Anna Dolníková 
a nepáčilo sa im,  prečo sú spoplatnené obecné kroje. Argumentovali, že obec by mala 
vychádzať v ústrety občanom. Ďalej sa informovali na požiadavky, ktoré boli zapísané pri 
inventúre ohľadom domu smútku a ako  pokračujú práce v dome smútku, ako napríklad 
zhotovenie prístrešku a zakúpenie nového koberca. Starosta informoval, že koberec sa snaží 
zakúpiť ale v prvom rade treba riešiť strechu na dome smútku, pretože zateká a je potrebné to 
riešiť skôr. 
Nakoľko sa do diskusie už nikto neprihlásil, starosta predniesol návrh na uznesenie: 
 
Obecné zastupiteľstvo v Zbyňove 

I. schvaľuje 
poplatky za požičanie obecných krojov 
zapožičanie kroja na celý deň 15,00 € 
zapožičanie kroja na omšu 5,00 € 
 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 4 proti: 1 zdržal sa: 0  

Marián Miškovský ml., Ing. Michal 
Smuda, Radoslav Kremeň, Marek 
Závadský 
  

 Roman Urík   

 
Po diskusii k problematike zagarážovania obecnej techniky, starosta predniesol ďalší návrh na 
uznesenie: 
 
Obecné zastupiteľstvo 

I. schvaľuje 
zhotovenie plechovej garáže pre obecnú techniku – traktor. 
 
Tento návrh bol prijatý počtom hlasov: 

za: 5 proti: 0 zdržal sa: 0  

Marián Miškovský ml., Ing. Michal 
Smuda, Radoslav Kremeň, Marek 
Závadský, Roman Urík, 
  

   

 
 
bod. č. 10 – Diskusia  

Starosta informoval OZ o počte rozpracovaných stavebných žiadostí, tento zoznam je 
súčasťou zápisnice. 
Ďalej vyzval poslancov na prehodnotenie verejného osvetlenia v noci, pretože niektorým 

občanom prekáža, že v noci je vypnuté verejné osvetlenie. Zastupiteľstvo sa zhodlo na 
terajšom stave. Výnimkou bude Vianočné obdobie, svietiť bude osvetlenie a Vianočná 
výzdoba celú noc. 

Starosta podal informáciu aj ohľadom ďalších prác v COOP Jednota, zhotovenie 
projektov na elektroinštaláciu v budove. Ďalej projektovú dokumentáciu na obecné 
komunikácie.  Sťahovanie sa obecného archívu do nových priestorov, ktoré sa nachádzajú 
pod obecným úradom. Obec taktiež získala dotáciu na zakúpenie kníh do obecnej knižnice 
a následne sa plánuje obnova knižnice, prípadné presťahovanie do terajšej zasadačky. 



 
Na záver starosta obce poďakoval poslancom za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva. 
 
 
 
Overovatela zápisnice: Ing. Michal Smuda 
                                             Radoslav Kremeň 
 
 
 
 
V Zbyňove 14.09.2023                                                        Mgr. Marián Miškovský 
                                                                                                      starosta obce 
 
 
 
 
                                                                               
 
 
 


